

15D13N GRAND TOUR OF NEW ZEALAND

15天13晚新西兰深度之旅 Validity Period: 01 Jan 2025 - 31 Dec 2025

HIGHLIGHTS 旅游景点

AUCKLAND

Michael Joseph Savage Memorial Garden Viaduct (View Harbour Bridge) View Sky Tower

ΜΑΤΑΜΑΤΑ

Hobbiton Movie Set Tour

Hobbiton

ROTORUA

Mitai Maori Village cultural experience with a hangi dinner, Agrodome Farm Show & Te Puia (Te Ra Guided Experience)

WAITOMO

Glowworm Cave

LAKE TAUPO

See the powerful Huka Falls and the picturesque Lake Taupo

WELLINGTON

Weta Workshop, Mount Victoria, the Beehive, Old Government Buildings, and Wellington Botanic Gardens

INTER-ISLAND FROM WELLINGTON TO PICTON

Scenic 3.5-hour ferry crossing through Marlborough Sounds

BLENHEIM

Wine-tasting & Omaka Aviation Heritage Centre

KAIKOURA

Ohau Point

CHRISTCHURCH Avon River, New Regent Street, Cardboard Cathedral

MACKENZIE BASIN

Mount Cook Lookout Point Lake Tekapo Church of the Good Shepherd Mackenzie Dog Statue Lake Pukaki

GLACIER REGION

Fox Glacier or Franz Josef Glacier Region

WANAKA Wanaka's famous tree

QUEENSTOWN Kawarau Bridge-Bungy

Lookout Lake Wakatipu

ASHBURTON Farmer's Corner Hand feed

Alpacas

密克兰

玛塔玛塔

迈克尔·约瑟夫·萨维奇纪念花园维亚达 克特(观看海港大桥),观赏天空塔

霍比特人电影拍摄地之旅

罗托鲁瓦

Mitai毛利村文化体验及hangi晚餐 阿格罗多姆(Agrodome)农场秀 Te Puia地热文化中心(Te Ra导览体验)

怀托摩

萤火虫洞

陶波湖

参观壮观的胡卡瀑布和风景如画的陶波湖

惠灵顿

Weta工作室,维多利亚山,蜂巢大厦, 旧政府大楼,惠灵顿植物园

从惠灵顿到皮克 顿的岛际渡轮

通过马尔堡峡湾的3.5小时风景渡轮

布伦海姆 品酒体验&奥马卡航空遗产中心

和凯库拉

奥豪观景点

基督城

艾芬河,新摄政街, 纸板大教堂

麦肯齐盆地

库克山观景点,特卡 波湖,好牧羊人教堂 麦肯齐牧羊犬雕像, 普卡基湖

冰川地区

福克斯冰川或弗朗兹 约瑟夫冰川地区

瓦纳卡

瓦纳卡著名的湖中树

皇后镇

卡瓦劳大桥蹦极观景 台, 瓦卡蒂普湖

阿什伯顿

农场角





4★Accomodation 住宿

1 night Auckland: 4* SKYCITY Hotel Auckland | Crowne Plaza Auckland or similar class

2 nights Rotorua: 4* Sudima Lake Rotorua | Millennium Hotel Rotorua or similar class

2 nights Wellington: 4* James Cook Hotel Grand Chancellor or similar class

1 night Blenheim : (Handpicked) Scenic Hotel Marlborough | (Handpicked) Bella Vista Motel or similar class

1 night Kaikoura : 4* Sudima Kaikoura | The White Morph or similar class

1 Night Christchurch: 4* Doubletree by Hilton | Crowne Plaza Christchurch Hotel or similar class

1 night Lake Tekapo: Peppers Bluewater Resort Hotel Lake Tekapo or similar Or 1 night in TWIZEL: Distinction Mackenzie Country Hotel Twizel or similar

2 nights Queensstown: Holiday Inn Express & Suites Queenstown or similar

1 night GLACIER REGION: Heartland Hotel Fox Glacier / Scenic Hotel Franz Josef or similar

1 Night Christchurch: 4* Doubletree by Hilton | Crowne Plaza Christchurch Hotel or similar class



Meals 膳食 13 Breakfasts | 2 Lunches | 12 Dinners

13 Breakfasts | 2 Lunches | 12 Dinners 13 早餐 | 2 午餐 | 12 晚餐

15D13N GRAND TOUR OF NEW ZEALAND

Q Hobbiton

SINGAPORE - AUCKLAND Meals on Board

Assemble at Changi Airport for flight to New Zealand - Auckland, the 'City of Sails'

02 ARRIVE AUCKLAND Western Dinner

City tour of Auckland: Explore Auckland's scenic highlights, starting with views of the Auckland Harbour Bridge, an eight-lane motorway bridge. Visit Viaduct Harbour and the revitalized Silo Park waterfront. Drive along the picturesque Tamaki Drive to Michael Joseph Savage Memorial Park, offering panoramic views of Waitemata Harbour and Rangitoto Island. Mission Bay, a coastal gem, is a tour highlight. End your journey at Auckland Domain, the city's oldest and largest park, covering 75 hectares.

Overnight: 4* SKYCITY Hotel Auckland | Crowne Plaza Auckland or similar class

Note: Duration of City Sightseeing Tour depends on time permitted and traffic conditions.



03

AUCKLAND – WAITOMO – ROTORUA Breakfast, Lunch, BBQ Buffet Hangi Dinner

Leave the city and journey through the lush countryside to Waitomo, home to vast limestone caves adorned with stalactites, stalagmites, and glow-worms. Included: **Waitomo Glowworm Caves Guided Tour + Classic BBQ Lunch**. Experience a 45-minute tour through ancient formations and a boat ride under thousands of glowing Arachnocampa Luminosa. Photography is not allowed.

Continue to **Rotorua**, known for its steaming vents, geysers, and bubbling mud pools. Included: **Mitai Maori Village + Buffet Hangi Dinner**. Enjoy a warm welcome, traditional performances, including the Haka, and watch the uplifting of a hangi meal. After a guided walk showcasing M ori culture and rare glow-worms.

Overnight: 4* Sudima Lake Rotorua | Millennium Hotel Rotorua or similar class

** Note: Return transfers will be provided by Mitai Village Shuttle.



ROTORUA - MATAMATA - ROTORUA Breakfast, Buffet Lunch, Chinese Cuisine Dinner

Agrodome - A real working New Zealand farm. Explore 19 sheep breeds, witness live sheep shearing, and marvel at the skilled farm dogs.

Matamata, known for its horse industry and dairy farming. Take a guided tour of the **Hobbiton Movie Set**, Explore the real Middle-earth with a guided 2.5-hour tour of the Hobbiton set, visiting famous locations, stepping inside a Hobbit Hole, and enjoying a complimentary drink at the Green Dragon Inn.

Overnight: 4* Sudima Lake Rotorua | Millennium Hotel Rotorua or similar class



ROTORUA- LAKE TAUPO -WELLINGTON Breakfast, Vietnamese Cuisine Dinner

Te Puia (Te Ra Guided Experience). Just minutes from Rotorua, explore the geothermal valley of Whakarewarewa Thermal Reserve and Pohutu Geyser. This 90-minute guided tour includes visits to the Maori Arts and Crafts Institute, Kiwi Conservation Centre, and geothermal sites.

Head south to **Taupo**, known for trout fishing and the breathtaking **Huka Falls**. The river narrows into a 20-meter-wide gorge, sending 220,000 liters of water per second over an 11-meter waterfall. Enjoy views from a footbridge or scenic lookouts.

Continue along **Lake Taupo's shores**, through the dramatic Desert Road with volcanic peaks, and reach **Wellington**, **New Zealand's capital.** Nestled between a harbor and green hills, Wellington is home to the National Museum and is best explored on foot.

Overnight: 4* James Cook Hotel Grand Chancellor or similar class





Breaktast, Chinese Cuisine Dinner

Weta Workshop Wellington - Explore the creative world of Weta Workshop, renowned for its work on films like The Lord of the Rings, Hobbit trilogies, King Kong, and Avatar. Learn about the making of props and costumes during this 90-minute behind-the-scenes tour. Enjoy a Wellington City Sightseeing Tour featuring scenic highlights. Take in panoramic views from Mount Victoria, visit the Beehive (parliament building), and the Old Government Buildings, the largest wooden structure in the Southern Hemisphere. Explore Old Saint Paul's Cathedral, a Revival Gothic architectural gem, and the 25-hectare Wellington Botanic Garden.

Overnight: 4* James Cook Hotel Grand Chancellor or similar class



WELLINGTON – PICTON – BLENHEIM Breakfast, Thai Cuisine Dinner

Interislander Ferry from Wellington to Picton. Enjoy a scenic 3.5-hour journey across the Cook Strait, renowned for its stunning views of the Marlborough Sounds, with beautiful coves, clear waters, and lush forests.

Upon arrival in **Picton**, you'll be greeted by your South Island Coach Captain. A short trip south takes you to **Blenheim**, in the heart of **Marlborough**, famous for its vineyards and culinary experiences. Included: **Wine Tasting** at a local winery.

Overnight: (Handpicked) Scenic Hotel Marlborough | (Handpicked) Bella Vista Motel or similar class

08-

BLENHEIM – KAIKOURA Breakfast, Chinese Cuisine Dinner

Omaka Aviation Heritage Centre showcases WWI and WWII aircraft in immersive, cinematic displays supported by Sir Peter Jackson. Highlights include the **Red Baron's Fokker** and **Spitfire**, with dramatic scenes and authentic memorabilia, making it a top destination for aviation and history enthusiasts.

The **Pacific Coast Road** offers one of New Zealand's most dramatic drives, with mountains on one side and the Pacific Ocean on the other. Stop at **Ohau Point** lookout, thirty minutes north of **Kaikoura**, to view the seal colony lounging on the rocks.

Overnight: 4* Sudima Kaikoura | The White Morph or similar class



609 KAIKOURA – CHRISTCHURCH Breakfast, Chinese Cuisine Dinner

This morning will be a free at own leisure till time for transfer to Christchurch. Why not enroll for an optional excursion for a Whale watching cruise as around 80% of the world's whale and dolphin species migrate past the Kaikoura coastline. The tour focuses on locating and viewing the Giant Sperm Whale in its natural habitat, with the possibility of encountering other whale species, dolphins, and seals.

Enjoy the impressive scenery of rugged coastal ranges and thundering seas as you travel south to **Christchurch.** The route takes you through farmlands, vineyards, and olive groves in the Waipara region, known for its food and wine.

Explore the highlights of **Christchurch City Tour** - Drive pass the **Avon River, Hagley Park,** and **Botanic Gardens.** Discover the city's history, view **historic cathedrals**, and enjoy innovative street art in this revitalized urban center.

Overnight: 4* Doubletree by Hilton | Crowne Plaza Christchurch Hotel or similar class

CHRISTCHURCH – LAKE TEKAPO Breakfast, Japanese Bento Dinner

Depart Christchurch and enjoy the lush patchwork of flat, green farmlands as you travel through some of the world's most impressive braided rivers, entering Mackenzie country to reach Lake Tekapo. Make a brief stop at Farmer's Corner for a shopping experience featuring a variety of New Zealand-made products. Marvel at Lake Tekapo's stunning turquoise waters, visit the iconic Church of the Good Shepherd, and see the Bronze Sheepdog Statue. Lake Tekapo Petting Zoo. Located in the heart of the township, this farmyard petting zoo offers hands-on encounters with animals such as Merino sheep, kune-kune pigs, lambs, alpacas, cattle, and rabbits. Visitors can feed the animals and enjoy close-up interactions. Overnight: 4* Peppers Bluewater Resort Hotel or similar class ** Note: In the event that accommodation is unavailable in Lake Tekapo Peppers Bluewater Resort, we will arrange to stay at the (Handpicked) Godley Hotel (Superior room) or stay at (Handpicked) Distinction Mackenzie Hotel (Twizel)

LAKE TEKAPO – MT COOK REGION – QUEENSTOWN Breakfast , Western Dinner

Travel along the brilliant blue **Ohau Canal** and the shores of magnificent **Lake Pukaki**, heading into the rugged landscape of **Aoraki Mount Cook**, New Zealand's highest mountain.

Sir Edmund Hillary Alpine Centre. This 126-seat theatre honors Sir Edmund Hillary, showcasing the Aoraki Mount Cook region, its people, and its significance in the universe.

Mount Cook at Leisure: Enjoy free time to relax or explore the area. Return along **Lake Pukaki's** shores to rejoin the main highway. Just before Omarama, marvel at the towering pinnacles of the Clay Cliffs as you take the southern route through the dramatic **Lindis Pass**. Your journey continues alongside lakes and rivers through **Cromwell**, a historic mining town famous for its stone fruit, to the vibrant resort town of Queenstown. Nestled among majestic mountains and crystal-clear Lake Wakatipu, Queenstown is a hub for adventure and outdoor activities.

Overnight: 4* Copthorne Lakefront | Holiday Inn Queenstown or similar class



QUEENSTOWN (FREE DAY AT LEISURE) Breakfast

Free time to explore Queenstown

You may want to consider to join an optional excursion to Milford Sound, Glenorchy Lord of the Rings 4WD Safari or a Shotover Jetboat Ride.

Overnight: 4* Copthorne Lakefront | Holiday Inn Queenstown or similar class



QUEENSTOWN – WANAKA – GLACIER REGION Breakfast, Western Dinner

Visit historic **Arrowtown** and the Chinese Settlement Village, just a 20-minute drive from Queenstown. Known for its charming character, scenic beauty, and preserved gold mining heritage, Arrowtown is a must-see.

The drive from Queenstown to Wanaka offers stunning views,



perfect for an epic road trip. In **Wanaka**, a lively lakeside town, enjoy a mix of fine living, family fun, and adventure, with numerous cafes, restaurants, and shops. Don't miss the iconic **Wanaka Tree** on **Lake Wanaka's shore**.

Continue up the **West Coast**, known for its wild rivers, rainforests, and glaciers. At the **Gates of Haast**, admire the waterfall-like rapids of glacial waters. Travel through lush rainforest to the **glacier regions of Fox and Franz Josef**, remnants of the last ice age and among the world's most accessible glaciers.

Overnight: 4 Scenic Hotel Franz Josef Glacier or similar class* ** **Note:** In the event that accommodation is unavailable in Franz Josef, we will arrange for you to stay in another town

14

GLACIER REGION – HOKITIKA – CHRISTCHURCH Breakfast, Chinese Dinner

Travel through scenic rainforests and along flowing rivers towards **Hokitika**, renowned for its pounamu (jade). Visit popular spots like the Tree Top Walkway.

West Coast Treetop Walkway - Enjoy an exhilarating treetop adventure among towering rainforest trees, just 15 minutes south of Hokitika. Stroll along a 450-metre elevated platform, 20 metres above the forest floor, and take in breathtaking views of the Southern Alps, rainforest, lakes, and sea. Listen to native bird songs as you explore the treetop canopy. The walk takes about 45–60 minutes.

Afterward, embark on the Great Alpine Highway, traveling along the Arthur's Pass Road, the most direct and scenic route to the East Coast. Pass through the Southern Alps' foothills, along braided rivers, and across the Canterbury Plains, arriving in Christchurch. Overnight: 4* Doubletree by Hilton | Crowne Plaza Christchurch Hotel or similar class



CHRISTCHURCH - SINGAPORE Breakfast, Meals on Board

Free at leisure till your airport transfer for your flight back to Singapore.

Thank you for choosing **Nam Ho Travel** as your preferred agent for your vacation. We hope to see you soon in the near future.

NOTES & OPTIONAL TOUR LIST

Min. group size for confirmed departure: 15pax The sequence of the itinerary, flight schedules and hotels are subject to change without prior notice in the event of unforeseen circumstances

Accommodations are based on the local star rating

Activities are subjected to weather and traffic conditions During major events, accommodation may be relocated to outside of the city or in another city without prior notice.

Optional Excursions: Additional activities that complement your holidays will be at your own decision and are entirely optional. The prices below are for reference only and may vary based on the prevailing fare at the time.

Day 6: Twin Glacier Scenic Helicopter Flight 30mins HLF4 - Adult: NZD415 per person | Child: NZD315 per child From Franz Josef Village fly over both the Franz Josef and Fox Glaciers. Day 7: Puzzling World Combo Admission Adult: NZD35 per person | Child: NZD25 per child -With a mix of bizarre buildings, rooms of illusion and the world-famous Great Maze, this attraction is designed to challenge minds of all ages with its themes of wonder and trickery. Day 8:

Glenorchy Lord of the Rings 4WD Safari by Seat in Coach Adult: NZD280 per person | Child: NZD140 per child This scenic tour offers a little off-road action in the 12 mile Delta area, plus breathtaking mountain, and forest views along the shores of Lake Wakatipu towards Glenorchy and on to Paradise.

Shotover Jetboat Ride - Adult: NZD188 per person | Child: NZD98 per child

Milford Sound Coach and Cruise ex Queenstown by Seat In Coach (SIC)

Adult: NZD280.00 per person | Child: NZD215.00 per child Depart from Queenstown on a luxury glass-roofed coach to spectacular Milford Sound where sheer granite cliffs tower into the sky and plunge into the depths of clear water.

Depart Milford on a full-length cruise with views of waterfalls, rainforest and wildlife watching out for dolphins, seals, and penguins. Allow 12 hours. Complimentary pick up from central Queenstown accommodation with return to Queenstown CBD.1 x Packed Lunch Box is included.

Day 10: Tekapo Springs Hot Pools Adult: NZD40 per person | Child: NZD25 per child

SERVICE FEE GUIDELINE

15D13N - NZD\$120 per person

15天13晚新西兰深度之旅



集合于新加坡樟宜机场,搭乘国际航班飞往新西兰最大的城市——**奥克** 兰。奥克兰被称为"风帆之都",是一个充满活力且风景如画的都市, 拥有繁忙的港口、优美的海湾和丰富的文化景观。

022 西式晚餐 奥克兰市区游:探索奥克兰的风景名胜,首先欣赏八车道的奥克兰海港

大桥。接着参观维亚杜克港和焕然一新的筒仓公园滨水区。沿着迷人的 塔马基大道驱车前往迈克尔·约瑟夫·萨维奇纪念公园,欣赏怀特马塔港和 兰吉托托岛的全景。米申湾,这个沿海的宝地,是此次游览的亮点。最 后,抵达奥克兰领域,这是城市最古老、最大的公园,面积达75公顷。 住宿:四星级SKYCITY酒店或皇冠假日酒店或同等级。 备注:市区观光游的时长取决于时间限制和交通状况。





Mitai Village Rotorua Maori Culture



离开城市,沿着郁郁葱葱的乡村前往怀托摩,那里有广阔的石灰岩洞穴,装饰着钟乳石、石笋和萤火虫。行程包括:怀托摩萤火虫洞导览游+经 典烧烤午餐。您将体验45分钟的古老地貌之旅,并在成千上万发光的**阿 拉克诺坎帕·鲁米诺萨**下乘船游览。请注意,摄影是禁止的。 继续前往**罗托鲁瓦**,这里以蒸汽喷口、间歇泉和冒泡的泥浆池而闻名。 行程包括:米泰毛利村+自助Hangi晚餐。您将享受热情的欢迎、传统 表演,包括哈卡舞,并观看Hangi餐的准备过程。在导游的带领下,您 将欣赏展示毛利文化和稀有萤火虫的步行之旅。

住宿:4星级苏迪马湖罗托鲁瓦酒店 | 千禧酒店罗托鲁瓦或同级 **备注:往返接送将由米泰村接驳车提供。



罗托鲁瓦 - 马塔马塔 - 罗托鲁瓦 早餐、自助式午餐、中式晚餐

阿格罗多姆 - 一个真实的新西兰农场。探索19种羊的品种,目睹现场剪 羊毛,并欣赏训练有素的农场犬。

马塔马塔,以其马业和奶牛养殖而闻名。 参加**霍比特村电影拍摄地**的导览游,探索真实的中土世界。享受长达 2.5小时的导游带领下游览霍比特村,参观著名地点,走进霍比特人洞 穴,并在绿龙酒吧享用一杯免费饮品。

住宿:4星级苏迪马湖罗托鲁瓦酒店 | 千禧酒店罗托鲁瓦或同级





Te Puia(Te Ra导览体验):距离罗托鲁瓦仅几分钟,探索瓦卡雷瓦雷 瓦热保护区的地热谷和普胡图间歇泉。这个90分钟的导览游包括参观毛 利艺术与工艺学院、奇异鸟保护中心和地热景点。

向南前往**陶波**,陶波因其丰盛的鳟鱼捕捞和壮观的哈卡瀑布而闻名。河 流狭窄至20米宽的峡谷,每秒流过220,000升水,形成11米高的瀑布。 从人行桥或观景台欣赏美丽的景色。

继续沿着陶波湖的湖岸,穿过火山峰的壮观沙漠公路,抵达新西兰的首都**惠灵顿。**

坐落在海港和绿色山丘之间,惠灵顿是国家博物馆的所在地,最适合步 行探索。

住宿:4星詹姆斯·库克酒店大总理或同级

韦塔工作室(Weta Workshop)威灵顿-探索韦塔工作室的创意世界, 该工作室因其在《指环王》、《霍比特人》三部曲、《金刚》和《阿凡 达》等电影中的出色作品而闻名。在这90分钟的幕后之旅中,了解道具 和服装的制作过程。

享受**威灵顿城市观光游**, 欣赏迷人的风景。从维多利亚山(Mount Victoria)欣赏全景,参观蜂巢(议会大楼)和旧政府大楼(南半球最大的木结构建筑)。探索圣保罗旧教堂(Old Saint Paul's Cathedral),这是一座复兴哥特式建筑的瑰宝,以及占地25公顷的威灵顿植物园。

住宿:4*詹姆斯库克大酒店或同级



从**惠灵顿**到**皮克顿的海峡渡轮**。享受一段美丽的3.5小时旅程,穿越**库** 克海峡,欣赏马尔堡海湾的壮丽景色,包括迷人的海湾、清澈的海水和 郁郁葱葱的森林。

抵达**皮克顿**后,您的南岛教练船长将迎接您。短途向南行驶,您将抵达 **布伦海姆**,位于马尔堡中心,以其葡萄园和美食体验而闻名。包含:当 地酒庄的**品酒体验。**

住宿:(精选)风景玛尔堡酒店 或贝拉维斯塔汽车旅馆或同级



奥马卡航空遗产中心 - 展示一战和二战的飞机,通过沉浸式、电影化的 展览展现独特历史。亮点包括,搭配真实的纪念品,生动再现当时的空 战场景。对于航空和历史爱好者而言,这里是不可错过的首选之地。 太平洋海岸公路提供新西兰最壮观的驾驶体验之一,一侧是巍峨的山 脉,另一侧是浩瀚的太平洋。在凯库拉以北三十分钟的哦豪点观景台停 留,观看在岩石上嬉戏的海豹群。

住宿:4星级苏迪玛凯库拉酒店或白色形态酒店或同级。







今天早上您将自由活动,直到转移到基督城的时间。为什么不选择参加 一个自费的观鲸游船活动呢?因为约80%的世界鲸鱼和海豚物种会迁徙 经过凯库拉海岸。该旅游活动专注于在其自然栖息地寻找和观赏巨头抹 香鲸,还有可能遇到其他鲸鱼种类、海豚和海豹。

在前往**基督城**的途中,您可以欣赏到崎岖的海岸山脉和轰鸣的海浪的壮丽景色。沿途经过的路线包括**农田、葡萄园和橄榄树种植园**,所在的怀帕拉地区以其美食和美酒而闻名。

游览基督城市区的亮点-驾车经过**艾文河、哈格利公园和植物园**。探索 这座城市的历史,欣赏历史悠久的教堂,并享受这座复兴城市中心内的 创新街头艺术。

住宿:4星级希尔顿逸林酒店|皇冠假日基督城酒店或同级

基督城 - 特卡波湖

离开基督城, 欣赏郁郁葱葱的平坦绿色农田, 途经一些世界上最壮观的 分支河流, 进入**麦肯齐地区, 抵达特卡波湖**。

在农夫角短暂停留,体验一系列新西兰制造的产品。惊叹于特卡波湖迷 人的碧绿色水域,参观标志性的**善牧教堂**,并看到**青铜牧羊犬雕像**。

特卡波动物园:位于镇中心的这个农场动物园提供与美利奴羊、库内库 猪、小羊、羊驼、牛和兔子等动物的亲密接触。游客可以喂养动物,享 受近距离互动。

住宿:4星级蓝水酒店或同级

备注:如果特卡波蓝水酒店没有房间,我们将安排入住精选) 戈德利酒 店 (高级房) 或 (精选) Distinction Mackenzie Hotel (Twizel) 。

特卡波湖 – 库克山地区 – 皇后镇 早餐,西式晚餐

沿着蔚蓝的奥豪运河和壮丽的**普卡基**湖岸边行驶,驶入新西兰最高峰亚 瑟山的崎岖地貌。

埃德蒙·希拉里高山中心:这座可容纳126人的剧院致敬于埃德蒙·希拉里,展示了亚瑟山地区、当地居民及其在宇宙中的重要性。 库克山悠闲时光:享受自由时间以放松或探索该地区。

沿着普卡基湖的湖岸返回,重新加入主干道。在奥马拉马之前,您将欣 赏到**克莱悬崖的巍峨尖顶**,然后通过**险峻的林迪斯山口南行**。您的旅程 将继续沿着湖泊和河流,穿过**克伦威尔**,这个以水果而闻名的历史矿业 小镇,前往充满活力的度假小镇**皇后镇。**皇后镇坐落在雄伟的群山和清 澈的瓦卡蒂普湖之间,是冒险和户外活动的中心。

住宿:4星级湖滨科普索酒店 | 皇后镇假日酒店或同级

2 皇后镇(自由活动日)

自由时间探索皇后镇 您可以选择参加可选的米尔福德峡湾一日游、格伦诺基《指环王》四轮 驱动探险或舒托弗喷射快艇游。

住宿:四星级科普索湖畔酒店|皇后镇假日酒店或同级





皇后镇 – 瓦纳卡 – 冰川地区 早餐, 西式晚餐

参观历史悠久的**箭镇**和华人聚落,距皇后镇仅20分钟车程。箭镇以其迷 人的特色、优美的风景和保存完好的淘金遗产而闻名,是一个不容错过 的地方。

从皇后镇到瓦**纳卡**的车程提供了壮观的景色,非常适合进行一次史诗般的公路旅行。在瓦纳卡,这个充满活力的湖畔小镇,您可以享受优雅的生活、家庭乐趣和冒险活动,周围有众多咖啡馆、餐厅和商店。不要错过位于瓦纳卡湖湖岸边的标志性"瓦纳卡树"。

继续沿着西海岸行驶,这里以其奔流的河流、雨林和冰川而闻名。在**哈斯特大门**,欣赏像瀑布般的冰川水急流。穿过郁郁葱葱的雨林,抵**达福克斯冰川和弗朗茨·约瑟夫冰川的冰川地区**,这些都是上个冰川时代的遗迹,也是世界上最容易接近的冰川之一。

住宿:4星级弗朗茨·约瑟夫冰川景观酒店或同级

**备注:如果弗朗茨·约瑟夫的住宿无法提供,我们将为您安排在其他城镇住宿。

14.

冰川地区 - 霍基蒂卡 - 基督城 ^{早餐, 中式晚餐}

沿着风景如画的雨林和奔流的河流前往**霍基蒂卡**,霍基蒂卡因其软玉(翡翠)而闻名。参观热门景点,如树顶步道。

西海岸树顶步道-享受在高耸的雨林树木间的刺激树顶探险,距离霍基蒂卡仅15分钟车程。漫步在450米长的高架平台上,离森林地面20米, 欣赏**南阿尔卑斯山、**雨林、湖泊和海洋的壮丽景色。探索树顶树冠时, 聆听本地鸟类的歌唱。步道大约需要45到60分钟。

之后,踏上伟大的阿**尔卑斯公路**,沿着亚瑟山口公路行驶,这是通往东 海岸最直接且风景如画的路线。穿过南阿尔卑斯山的山脚,沿着交错的 河流,穿越坎特伯雷平原,抵达基督城。

住宿:4星级希尔顿逸林酒店|4星级皇冠假日酒店或同级

15 基督城 - 新加坡 ^{早餐, 机上用餐}

自由活动直到接送往机场办理航班登机手续返回新加坡。

非常感谢您选择南和旅行社,希望您和我们一起度过一个愉快的旅程我们也希望能很快再次和您出游。

备注

确认出发的最低团队人数:15人

新加坡和马来西亚护照持有人从2019年10月1日起进入新西兰将需要持 有NZeTA。 通过NZeTA移动应用程序申请费用为NZ\$17。(2023年6 月更新)所有其他国籍的游客如果需要,必须确保持有有效的签证。 从2019年7月1日起,前往新西兰的游客将需要支付35新西兰元的国际

从2019年7月1日起,則任新四三的游客将需要文付35新四三元的国际访客和旅游费(IVL)。

行程顺序、航班时间表和酒店可能会根据突发情况进行变更 , 恕不另行 通知

住宿标准基于当地星级评定

活动将根据天气和交通状况进行调整

在重大活动期间,住宿地点可能会被临时调整到城市外或另一个城市, 恕不另行通知

自费活动:附加的活动将根据您的决定,完全自愿参加.以下价格仅供参考,具体费用可能会根据当时的实际票价有所变动。

第6天:双冰川风景直升机飞行30分钟 HLF4-成人:NZD415 每人 | 儿童:NZD315 每个儿童 从弗朗茨约瑟夫村飞越弗朗茨约瑟夫冰川和 福克斯冰川。

第7天:谜一般世界综合票价 成人:NZD35 每人 | 儿童:NZD25 每个 儿童 - 这个景点以奇异的建筑、幻觉房间和世界著名的大迷宫而闻名, 旨在挑战各个年龄段的思维能力,以奇妙和欺骗为主题。

第8天:格伦奥基《指环王》4WD野外探险之旅成人:NZD280每人 | 儿童:NZD140每个儿童这个风景之旅将在12英里三角洲地区进行一些越野活动,欣赏沿瓦卡蒂普湖岸的壮丽山景和森林景观,前往格伦奥基和天堂。

第8天:肖特弗喷射快艇之行-成人:NZD188 每人 | 儿童:NZD98 每 个儿童

第8天:米尔福德峡湾 从皇后镇出发的大巴游船套餐(SIC)成人:每 人 NZD 280.00 | 儿童:每名儿童 NZD 215.00 乘坐豪华玻璃天顶巴士 从皇后镇出发,前往壮观的米尔福德峡湾,这里的陡峭花岗岩峭壁高耸 入天,峭壁直插清澈湖水。在米尔福德峡湾进行全程游船,欣赏瀑布、

雨林以及观赏野生动物,寻找海豚、海豹和企鹅的身影。大约需时12小时。提供中央皇后镇住宿的免费接送服务,并返回皇后镇市区。套餐包含1份盒装午餐。

第10天:泰卡波温泉热水池成人:NZD40每人 | 儿童:NZD25 每个儿童

服务费

15天13晚 - 每人NZ\$120纽币